
 
 

 Z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne 
19.3. 2012 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    7 členů zastupitelstva  
                         2 občané 
 
Zasedání bylo: zahájeno v 17.05 hodin 
                            ukončeno v 18,1o hodin  
 
 
PROGRAM:  
1/ Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Projednání žádosti o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 
     na pozemkových parcelách číslo 38/4, 945/3, 1210/2, 1211 a 1212 
4/  Projednání  podání žádosti o dotaci na opravu místních komunikací ve výši        
     200.000,- Kč. Obec dofinancuje vlastní podíl 55,5 % ve výši 250.000,- Kč 

5/ Diskuse 
6/ Závěr  
 

 

 

  

1/ Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, a sám doplnil program o 

projednání žádosti o půjčku pro nájemce Obecního hostince a projednání záměru kácení 

dřevin rostoucích mimo les na parcelách 1011/2 a 188/1, které jsou v majetku obce a přítomné 

vyzval k případnému doplnění. Jiné návrhy nebyly, o programu bylo hlasováno  

7  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 22.1.2012 provedl starosta 

obce. Pan Žemba byl vyzván k předložení geometrického výměru pro uzavření kupní smlouvy 

na pozemek, který požadoval, ostatní splněno. 
 

3/ Starosta obce seznámil zastupitele s žádostí o zřízení věcného břemene pro Elektrostav 
Strakonice. Firma bude pokládat kabel pro připojení domů v novém zástavbovém území a 
k tomu potřebuje uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene v dané 
lokalitě na pozemcích obce. V podmínkách ve smlouvě bude zhutnění a zaštěrkování cesty a 
položení našeho kabelu pro veřejné osvětlení které připravujeme do výkopu pro jejich kabel  

 7 hlasů pro  
 
4/ Starosta seznámil zastupitele s možnostmi podání žádosti o dotaci na opravu cest. Výzva 
k podání žádostí bude vyhlášena 26. března. Pokud se bude žádat o  investiční dotaci, tak 
musíme provést rekonstrukci komunikací a výše dotace je až 65% z vynaložených nákladů, 
maximálně  400.000,- Kč.  V tomto případě je to problém, protože plánujeme menší opravy a 
ty nebudou investiční. Navrhl zažádat o neinvestiční dotaci, kde je maximální výše 200.000,- 
Kč. Podle výsledku potom opravit  nejvíce poškozené komunikace.                                                 
                                                                                                                                                   7 hlasů pro  
 
5/ Starosta přečetl žádost o finanční půjčku nájemců Obecního hostince manželů 
Svatošových ve výši 40.000,-  Kč. Nájemce požádal obec o poskytnutí finančních prostředků 



na vyrovnání vysokého doplatku za elektrickou energii. Po schválení  navrhuje zaplatit půjčku 
v pěti splátkách ve výši 8000,- Kč do konce srpna 2012. Při diskusi bylo upřesněno, že při 
poskytnutí půjčky obec samozřejmě nic neprodělá a  vše bude vráceno. Zastupitelstvo si je 
vědomé, že se jedná o pomoc dost nezvyklou. K hlasování o poskytnutí půjčky se přistoupilo 
až po upřesnění stanovení podmínek a také s přihlédnutím k dosavadní činnosti a přístupu 
nájemce k dění v obci. 
                                                                                                                                                   7 hlasů pro 
 
 
6/  vzhledem k tomu, že zastupitelstvo odsouhlasilo poskytnutí půjčky, byla hned navržena 
rozpočtová změna č. 1/2012 ve výši  55.000,- Kč , do které je zahrnuto i neplánovaných 
15.000,- Kč na materiál na natření klubovny na koupališti                                                                                                  
                                                                                                                                                   7 hlasů pro 
 
7/ na pozemcích patřících obci jsou stromy, které rostou nekontrolovaně. V areálu koupaliště 
na parcele 188/1 dva smrky zasahují na sousední pozemek a vzhledem k plánované úpravě 
zápraží majiteli budou překážet. Prořezání by bylo neestetické. Stromy na parcele 1011/2 na 
fotbalovém hřišti rostou mimo les a spíše vadí návštěvníkům. Vzhledem k dostatku zeleně na 
obou parcelách není nutná nová výsadba. 
                                                                                                                                                  7  hlasů pro 
                                                                                                                                                       
 
 
Diskuse 
 
starosta - informace 
 

- škody po zimě – od vyhrnování sněhu poškozena deska septiku u hostince a obrubníky u 
zastávky a pravděpodobně vlivem mrazu i odpadní kanalizace z hostince 

- 3 nabídky na projektovou dokumentaci na zvoničku -  jedna 40.000,- a dvě do 20.000,- Kč , - 

Pokud budeme chtít zvoničku postavit, musíme zadat projekt a koupit i pozemek pro ni. Pro 

letošní rok pravděpodobně žádná dotační výzva vypsána nebude. Pro realizaci je ale nutné mít 
vše připraveno 

- informace k žádostem o dotace ,grantový program KÚLK  G 99 – akce financované 

z rozhodnutí Zastupitelstva a Rady Libereckého kraje, žádosti se podávají do 23.3. do 21.5. a 
do 12.7.V současnosti je už celková hodnota žádostí vyšší, než jsou finanční možnosti pro 

poskytnutí dotací.  

- po projednání možnosti vytápění hostince i obchodu byla navržena tato varianta. Pro vytápění 
obou provozů najednou vyřadit čerpadlo v obchodě a přestavět připojení. V obchodě vyměnit 

trubkové radiátory, překontrolovat izolaci ve skladu v obchodě a v hostinci. Vlastní vytápění 

prostor bude řízeno jedním čerpadlem u kotle, bude sice pomalejší, ale stálé, nebude docházet 

k velkým teplotním rozdílům jako doposud. Stropy v objektu budou zatepleny izolační 
skelnou vatou. Pokud se povede zpracovat nabídka, bude předložena na příštím zasedání 

- byla zpracována  nabídka na kalendář z fotkami z obce. Cena je při objednávce 150 ks 90,-  

Kč a při 100 ks 120,-Kč  plus jednorázová cena za úpravu grafiky 2000,- Kč. Nemáme však 
jistotu, že všechny kalendáře prodáme. Necháme si zpracovat nabídku na nové pohlednice se 

znakem obce 

- nájemce rekreačního areálu Jakub Nýdrle nabídl, že natře vlastními silami budovu klubovny 

v areálu. Požaduje zaplacení materiálu, což bude přibližně do 15.000,-  Kč. Na barvě na 
natření koupaliště se ušetří naopak 5000,- Kč 

- starosta seznámil zastupitele s projektem červeného kříže, kde nabízí možnost prezentace obce 

za úplatu ve svých brožurách.  Pro nás zbytečné 
- reklamace nátěru střechy hasičárny. Firma provede opravu v květnu nebo červnu 

 


